
 

     

 

Αθήνα, 30 Σεπτεμβρίου 2020  

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς: τον Υπουργό Υγείας 

 τον Υπουργό Εθνικής Άμυνας  

 

Θέμα: «Καταγγελίες πως τοποθετούνται στρατιωτικοί ιατροί σε δομές φιλοξενίας 

προσφύγων χωρίς να λάβουν φύλλο πορείας» 

 

Η Ένωση Στρατιωτικών Ιατρών ΕΣΤΙΑ προχώρησε σε μια εξαιρετικά σοβαρή καταγγελία, 

αναφέροντας πως τοποθετούνται στρατιωτικοί ιατροί σε δομές φιλοξενίας προσφύγων, 

χωρίς τη λήψη φύλλου πορείας παρά μόνο με προφορικές εντολές. 

Η Ένωση προχώρησε στην καταγγελία έπειτα από μαρτυρία στρατιωτικού ιατρού που 

δέχτηκε τέτοια εντολή και όταν ζήτησε φύλλο πορείας του το αρνήθηκαν. Σύμφωνα, 

μάλιστα, με την καταγγελία, ο ίδιος γιατρός έχει προχωρήσει σε αναφορά, ζητώντας 

επίσημα πλέον το φύλλο πορείας καθώς, αν μεταβεί στη δομή χωρίς αυτό ούτε τα τυχόν 

έξοδα μετάβασης καλύπτονται ούτε φυσικά αν του συμβεί οτιδήποτε κατά τη διάρκεια της 

μετάβασης και της εκτέλεσης της υπηρεσίας του.  

Κατόπιν των παραπάνω,  

Ερωτώνται οι κ.κ Υπουργοί:  

1. Είναι ενήμεροι για τις καταγγελίες της Ένωσης ΕΣΤΙΑ; 

2. Ποιες κινήσεις διερεύνησής τους προτίθενται να λάβουν; 

3. Πράγματι τοποθετούνται στρατιωτικοί ιατροί σε δομές προσφύγων μόνο με 

προφορική εντολή;  

4. Αν ναι για ποιο λόγο συμβαίνει αυτό; 
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5. Πόσοι στρατιωτικοί ιατροί υπηρετούν αυτή τη στιγμή σε δομές, σε ποιες και με ποια 

κατανομή; 

  Η ερωτώσα βουλευτής 

 

   Φωτεινή Μπακαδήμα 




